
1 
 

PROTOKÓŁ NR V/24 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 17 lipca 2024 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 1100  do 1245 

 

Sesji przewodniczył Pan Dariusz Janus – Przewodniczący Rady Gminy.  

W sesji udział wzięli radni Rady Gminy Secemin, zaproszeni goście w osobach:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik – Skarbnik Gminy,  

- Pani Małgorzata Dudek – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej,  

- Pani Teresa Stefańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie  

oraz sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych 

Radnych obecnych na sesji – 14 

Radny nieobecny:- Rafał Jagieła 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 

Wojewody Świętokrzyskiego wraz z odpowiedzią na skargę; 

- zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2024 rok; 

- poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia 

inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Secemin 

na lata 2024–2029 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład tego 

zasobu. 

7. Wolne wnioski, informacje i interpelacje radnych. 

8.  Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy Secemin. 
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Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin Dariusz Janus otworzył V sesję Rady Gminy 

Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, kierowników poszczególnych referatów Urzędu 

Gminy. Następnie powitał sołtysów, w sposób szczególny tych, którzy po raz pierwszy będą 

pełnić tą funkcję. 

Ad. 2. 

Na podstawie listy obecności oraz logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych  

14 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji przesłany radnym. Wójt złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany załącznika nr 1 do „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2024 rok”;  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2032;  

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok. 

Przewodniczący zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzić także projekt uchwały  

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli. Innych zmian do porządku 

obrad nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenia zmian 

w porządku obrad. Radni jednogłośnie zaakceptowali wprowadzone zmiany, a następnie 

jednogłośnie przyjęli porządek obrad po zmianach. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

porządku obrad. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 4. 

Do protokołu z IV sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Ad. 5. 

 W punkcie tym Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami,  

a mianowicie: 

- 21.06 .2024 r. wspólnie z pracownikami technicznymi Włoszczowskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji oraz przedstawicielami firmy BIO-TECH omówiono zakres 

najpilniejszych prac modernizacyjnych oczyszczalni ścieków w Seceminie. Ocena stanu 

technicznego urządzeń tam pracujących połączona była z wizją lokalną oczyszczalni. 
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- 24.06.2024 r. odbyło się spotkanie z byłym wójtem Gminy Secemin Panem Józefem 

Bujakiem w celu omówienia możliwości pozyskania działki będącej własnością osób 

fizycznych, która w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego przeznaczona jest 

pod budowę oczyszczalni ścieków dla miejscowości Czaryż, Wola Czaryska. Gmina będzie 

czynić starania, aby tą działkę zakupić.  

- 27.06.2024 r. Wójt brał udział w Walnym Zebraniu Delegatów Banku Spółdzielczego we 

Włoszczowie, którego oddział funkcjonuje w Seceminie. Zarówno Gmina Secemin jak  

i jednostki organizacyjne posiadają konta operacyjne w tym Banku i funkcjonowanie tego 

oddziału przynosi obopólną korzyść.  

- 28.06.2024 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej „Między Nidą  

a Pilicą”, na którym omówione zostały uwarunkowania związane z dalszym funkcjonowaniem 

tej organizacji. 

- 01.07.2024 r. w Myszkowie Wójt spotkał się z przedstawicielami firmy „Stalbrat” w celu 

omówienia realizacji projektu pn. „Poprawa funkcjonalności Placu Wolności w Seceminie”. 

Niniejsze spotkanie było wynikiem braku zainteresowania tym projektem przez okoliczne jak  

i zewnętrzne firmy. Na ogłoszone postępowanie oraz zapytania ofertowe Stowarzyszenia 

Spinacz nikt nie odpowiedział, a na ten cel można było otrzymać z Urzędu Marszałkowskiego 

za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania Region Włoszczowski do 200 tysięcy złotych. 

Firma „Stalbrat” ma przygotować własny projekt realizacji tego zadania. 

- 02.07.2024 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z Panem Rafałem Graczkowskim  

w temacie zapoznania się z realiami i możliwościami pozyskania środków zewnętrznych  

z Regionalnych Programów Operacyjnych Województwa Świętokrzyskiego oraz Krajowego 

Planu Odbudowy. Nasza gmina będzie się starać głównie o środki na infrastrukturę 

kanalizacyjną. Musimy mieć świadomość, że będą one bardzo trudne do uzyskania ze 

względu na krótkie terminy realizacji tego typu inwestycji. W spotkaniu uczestniczyli 

pracownicy Referatu Inwestycji Urzędu Gminy. 

- 03.07.2024 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami biura projektowego BIO- Projekt   

sp. z o.o. z Opola w celu omówienia zmian koncepcji przebiegu sieci kanalizacyjnej  

w miejscowości Żelisławice, wykonania projektu sieci na ul. Struga w Seceminie oraz sieci 

wodociągowej na ul. Czarnieckiego w Seceminie - Stacji Paliw i dwóch zabudowań 

mieszkalnych. Przedstawiciele firmy BIO- Projekt  sp. z o.o. z Opola przedstawią wkrótce 

koszty wykonania dokumentacji w/w inwestycji. 

- 05.07.2024 r. odbyło się spotkanie z prezesem i kierownikiem ds. technicznych 

Włoszczowskich Zakładów Wodociągów i Kanalizacji, na którym omówione zostały 
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najpilniejsze działania konieczne do wykonania w celu zapewnienia ciągłości dostaw wody dla 

mieszkańców gminy. Najpilniejsze zadania to: modernizacja ujęcia wody w Żelisławiczkach, 

którego koszt całkowity może oscylować w kwocie ok. 1 milion zł; przebudowa automatyki 

ujęcia wody w Kuczkowie – orientacyjny koszt to kilkadziesiąt tysięcy złotych. 

- 08.07.2024 r. został otwarty przetarg na zadanie pod nazwą „Rozbudowa wraz  

z modernizacją oczyszczalni ścieków w Seceminie”. W przedmiotowym postępowaniu 

wpłynęły 3 oferty. Najtańsza w kwocie 15 977 700,00 zł brutto, natomiast najdroższa 

17 835 000,00 zł brutto. Obecnie komisja przetargowa jest w trakcie badania i oceny ofert. 

Wszystkie oferty znacznie przekroczyły wartość środków jakie Gmina posiada na to zadanie  

z Rządowego Programu Polski Ład – 8 milionów złotych. 

- 10.07.2024 r. Wójt spotkał się z Panem Stanisławem Wąskiem – inspektorem nadzoru 

budowy oczyszczalni ścieków w Międzylesiu, ale również w miejscowościach Lelów, Przyrów 

i wielu innych. Celem spotkania było zasięgniecie opinii na temat ofert (ich wartości oraz 

zakresu prac) na modernizację oczyszczalni ścieków w Seceminie. Przeprowadzono dogłębną 

analizę porównawczą inwestycji o podobnym zakresie i wielkości prac.  

W tym też dniu Wójt spotkał się ze specjalistą ds. technologii stosowanych w oczyszczalniach 

ścieków, z którym również konsultowano relacje ceny do zakresu koniecznych do wykonania  

prac na oczyszczalni ścieków w Seceminie. 

- 11.07.2024 r. W tym dniu odbyło się spotkanie z prezesem firmy EKOKANWOD, która to 

firma budowała oczyszczalnię ścieków w Międzylesiu. To spotkanie również było poświęcone 

analizie rynku inwestycji kanalizacyjnych i miało na celu wypracowanie decyzji o odrzuceniu 

ofert, bądź zaakceptowaniu najkorzystniejszej i podpisaniu umowy. W przypadku podpisania 

umowy musimy mieć świadomość konieczności wsparcia się kilkumilionowym kredytem. 

Obecnie Wójt z panią Skarbnik i pracownikami Referatu Inwestycji pracują nad ustaleniem 

najkorzystniejszego harmonogramu działań inwestycyjno-finansowych. 

- 12.07.2024 r. został otwarty przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania 

pod nazwą „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kuczków, Wola Kuczkowska, 

Wolica”. Na to postępowanie wpłynęło 6 ofert. Najtańsza oferta wynosi 310 017,81 zł, a 

najdroższa 1 476000,00 zł brutto. Obecnie Komisja przetargowa jest w trakcie badania i oceny 

ofert. 

- 15.07.2024 r. w Świętokrzyskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Kielcach, Wójt wspólnie ze 

starostą Włoszczowskim, Przewodniczącym Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz Radną 

Wojewódzką uczestniczyli w spotkaniu z projektantem przebudowy skrzyżowania drogi 

wojewódzkiej nr 795  z drogą powiatową w miejscowości Psary. Spotkanie zorganizował pan 
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Leszek Śmigas naczelnik ds. inwestycji drogowych Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Zarówno Wójt jak i Starosta włoszczowski przedstawili swoje  uwagi i sugestie 

w temacie projektu przebudowy tego skrzyżowania. Projektant ma te uwagi uwzględnić  

w następnym opracowaniu. 

- 16.07.2024 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie  

z projektantem drogowym, któremu Starosta zlecił analizę i ocenę projektu przebudowy drogi 

w Psarach zaproponowanego przez Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Wójt dodał, że w ostatnim czasie uczestniczył w zebraniach sołeckich, na których dokonano 

wyboru sołtysów na kadencję 2024-2029. Serdecznie pogratulował wszystkim sołtysom 

wyboru, w szczególności tym po raz pierwszy wybranym do pełnienia tej funkcji: Izabeli 

Góreckiej (Bichniów), Magdalenie Wawrzak (Czaryż), Violetcie Rajek (Marchocice), Klaudii 

Mrożek (Psary-Kolonia), Annie Klimas (Wałkonowy Dolne), Konradowi Brykner (Psary), 

Krzysztofowi Wójcikowi (Żelisławiczki). Zadeklarował współpracę i pomoc w pełnieniu tej 

zaszczytnej a zarazem trudnej funkcji. 

Pytań do powyższej informacji nie zgłoszono. 

Ad. 6. 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał ujętych w porządku obrad. Jako 

pierwszy rozpatrzono projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego wraz z odpowiedzią na 

skargę. 

Radna Anida Klimas poprosiła o wyjaśnienie, czym spowodowane jest wniesienie przez 

Wojewodę skargi na uchwałę, z czego to wynika. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Kierownik GOPS, która wyjaśniła, że skarga dotyczy uchwały, która 

jest oparta na przepisach ustawy dotyczących pomocy sąsiedzkiej, która weszła w życie  

w listopadzie ubiegłego roku, czyli stosunkowo niedawno. Wiele uchwał w tym temacie 

podejmowanych, przez różne jednostki zostało podważone przez wojewodę, w tym nasza.  

W ocenie Pani Kierownik, Wojewodzie chodzi o to, aby zapisy o usługach sąsiedzkich były 

wyszczególnione co nie zostało zrobione w podjętej uchwale. Dodała, że uchwała w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi i usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania była do tej pory „w obiegu”.  

Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego wraz z odpowiedzią na 

skargę bez podstawy prawnej i uzasadnienia. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/24/24 w sprawie w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Wojewody Świętokrzyskiego 

wraz z odpowiedzią na skargę.  

Następnie Przewodniczący odniósł się do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2024 rok. Odczytał projekt uchwały i poprosił 

Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy Secemin o przedstawienie planów pracy na 

2024 rok. Jako pierwszy plan pracy przedstawiła radna Anida Klimas Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. Następnie plany pracy poszczególnych Komisji przedstawili: Radny Paweł Sobala 

- Przewodniczący Komisji Finansowo-budżetowej i Infrastruktury, radny Mariusz Adamczyk - 

Przewodniczący Komisji Rozwoju, Bezpieczeństwa i Spraw Komunalnych, radny Wojciech 

Osiak – Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, radna Justyna 

Wydrych-Kijas – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Promocji Gminy, Kultury, Sportu, Spraw 

Społecznych i Zdrowia, radna Katarzyna Lelonek – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Po odczytaniu niniejszych planów Przewodniczący Rady Dariusz Janus zarządził 

głosowanie.  „Za” przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał 

się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/25/24 w sprawie 

zmiany zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2024 rok. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso bez podstawy prawnej i uzasadnienia. Pytań do projektu uchwały 

nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 25a 

ustawy o samorządzie gminnym w głosowaniu tej uchwały nie może brać udziału radna Joanna 

Zborowska i zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem głosowało 13 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, 

„Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/26/24 w 

sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  Następnie 

Przewodniczący odczytał bez podstawy prawnej i uzasadnienia projekt uchwały w sprawie 

poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz 

ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso i zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały 



7 
 

głosowało 13 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Podobnie jak w 

przypadku poprzedniej uchwały w głosowaniu nie brała udziału radna Joanna Zborowska. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/27/24 w sprawie poboru w drodze inkasa 

łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso.  

W dalszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Secemin na lata 2024–2029 oraz zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu.  

Radna Justyna Kijas pytała kto ustala wysokość stawki bazowej na podstawie której są 

naliczane czynsze dzierżawne. 

Wójt odpowiedział, że temat stawki bazowej był poruszany na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Stałych Rady Gminy Secemin i padły ustalenia, iż na najbliższym posiedzeniu Komisji zostanie 

on omówiony szczegółowo. 

Radna Justyna Wydrych-Kijas odniosła się do czynszu jaki jest naliczany w oparciu o stawkę 

bazową Przychodni PAW-MED za dzierżawę pomieszczeń po byłym  Ośrodku Zdrowia  

w Seceminie i stwierdziła, że jest to niska kwota.   

Do wypowiedzi radnej odniósł się ponownie Wójt i powiedział, że dziwi go fakt, że radna 

zainteresowała się tylko tym podmiotem, ponieważ Stomatologia DENT-MED też wynajmuje 

pomieszczenia od gminy i na tej samej podstawie jest jej naliczany czynsz i nie został on 

poddany analizie. Dodał, że gmina stara się jednakowo traktować wszystkich dzierżawców. 

Poruszył też temat funkcjonowania przychodni PAW-MED zaznaczając, że dobrze jest, iż na 

terenie gminy mamy dwa podmioty niepubliczne działające w branży leczniczej, gdyż jest 

konkurencja i pacjenci mają wybór, a przede wszystkim mieszkańcy mają zabezpieczoną 

opiekę zdrowotną. W Przychodni PAW-MED mogą dodatkowo skorzystać nieodpłatnie  

z porady kardiologa i ortopedy.  

Radna Justyna Wydrych-Kijas dodała, że informowała się w temacie czynszów i pozyskała 

informację, iż podmiot działające w tej samej branży za wynajęcie lokalu o powierzchni 40 m 

kwadratowych płaci czynsz 6 000,00 zł, czyli znacznie wyższy. Jej zdaniem gmina traci, gdyż 

nalicza zbyt niski czynsz Przychodni PAW-MED. 

Wójt jeszcze raz podkreślił, że na posiedzeniu Komisji zostaną przekazane informacje na 

temat obliczania stawki bazowej i naliczania czynszów dzierżawnych poszczególnym 

podmiotom. 
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Radny Mariusz Adamczyk odniósł do wypowiedzi Wójta i powiedział, że należy zwrócić 

właścicielom Przychodni PAW-MED uwagę na fakt, iż często zdarza się, że w wyznaczonych 

godzinach przyjmowania pacjentów w tej przychodni nie ma lekarza, który mógłby obsłużyć 

pacjentów i są oni odsyłani. 

Wójt odniósł się do powyższego i powiedział, iż temat ten był już poruszany przez radnych  

w poprzedniej kadencji. Faktem jest, że pacjent ma wybór. Ilość zapisanych pacjentów w danej 

przychodni przekłada się na jej dochody. Przychodnie powinny dbać o to, aby ciągłość opieki 

była zapewniona. Brak lekarza w Przychodni PAW-MED powoduje niedogodności, ale pacjent 

ma prawo przepisać się do innej Przychodni. 

Radny Marian Krzyżanowski powiedział, iż pacjentką Przychodni PAW-MED jest jego mama  

i zdarzało się, że był umówiony na wizytę w Seceminie, a po przyjeździe do przychodni został 

przekierowany do jej oddziału działającego w Koniecpolu. Dodał, iż tak nie powinno być, że są 

godziny urzędowania Przychodni, a nie ma w niej lekarzy, którzy obsłużą umówionego na 

godzinę pacjenta. 

Wójt powiedział, że ten temat był już poruszany i otrzymał informację, że jest to spowodowane 

brakiem lekarzy. Pacjent sam decyduje do jakiej przychodni jest zapisany.  

Przewodniczący Rady pytał czy gmina ma możliwość przeprowadzenia kontroli w takiej 

Przychodni odnośnie wyznaczonych godzin przyjmowania przez lekarzy i ich nieobecności  

w tym czasie. 

Wójt odpowiedział, że nie ma możliwości kontroli, gdyż obydwa ośrodki zdrowia działające  

w Seceminie to są podmioty niepubliczne i gmina nie ma na nie wpływu. Brakuje lekarzy i jest 

to odczuwalne dla pacjentów. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 

Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Secemin na lata 2024–2029 

oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/28/24 w sprawie Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Secemin na lata 2024–2029 oraz zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Secemin na 2024 rok” i zarządził głosowanie w powyższej sprawie  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 



9 
 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/29/24 w sprawie zmiany załącznika  

nr 1 do „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2024 rok”.  

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

zmian wprowadzonych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2024-2032.  

Pani Skarbnik omówiła wprowadzone zmiany w przedsięwzięciach dot. min. budowy 

wodociągu na ul. Czarnieckiego w Seceminie, budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowościach 

Kuczków, Wola Kuczkowska, Wolica, budowy oczyszczalni ścieków w Kuczkowie, rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Seceminie. Przewodniczący odczytał projekt uchwały bez podstawy 

prawnej i uzasadnienia i zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

„Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała 

Nr V/30/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2032.  

W dalszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin  

na 2024 rok. Pani Skarbnik Edyta Wójcik omówiła wprowadzone zmiany. Przewodniczący 

odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem głosowało 14 radnych, 

„Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała 

Nr V/31/24 w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok. 

Jako ostatni rozpatrzono projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli. Przewodniczący odczytał treść wniosku złożonego przez pana  

Grzegorza Kucharka, a następnie projekt niniejszej uchwały i zarządził głosowanie. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „Przeciw”- 2 głosy, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr V/32/24 w sprawie  zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli. 

Ad. 7. 

W punkcie tym zabrała głos radna Justyna Wydrych-Kijas i powiedziała, że na 

Komisjach został opracowany wniosek o zmianę godzin załączania oświetlenia ulicznego. 

Zaproponowała godziny od 21:30 do 2:00 w nocy w okresie wakacyjnym i dodała, że zmiana 

godzin oświetlenia spowoduje wzrost bezpieczeństwa mieszkańców. 

Wójt odpowiedział, że skoro jest to przesunięcie czasowe to jest to do realizacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Piątkowski pytał czy będzie II etap realizacji inwestycji 
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zagospodarowania parku podworskiego w Seceminie. Dodał, że teren ten wymaga 

uprzątnięcia, gdyż wyznaczone i wysypane kamykami alejki pozarastały trawą. Zaproponował, 

aby wstawić krawężniki i wyłożyć kostką alejki, aby były łatwiejsze w utrzymaniu. Być może 

udałoby się też wygospodarować miejsce na altanę z grilem i plac zabaw dla dzieci. 

Wiceprzewodniczący pytał też gdzie będą organizowane tegoroczne dożynki gminne. 

Do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego odniósł się Sekretarz i powiedział, że na wstawienie 

krawężników i utwardzenie kostką brukową alejek w parku podworskim nie ma zgody 

Świętokrzyskiego Konserwatora Zabytków, gdyż jest to teren otuliny terenów wpisanych do 

rejestru zabytków. Jeżeli chodzi o dodatkowe elementy zagospodarowania tego terenu to póki 

co nie ma na ten cel środków. Jeżeli pojawią się programy, z których będzie można korzystać 

na tego typu działania np. z Lokalnych Grup Działania to będą składane wnioski. 

Wójt dodał, że tyle ile można było zrobić na tym terenie to zostało zrobione. Poinformował też, 

iż dożynki są zaplanowane na dzień 24 sierpnia 2024 roku – rozpoczęcie godzina 16:00 i tak 

jak w zeszłym roku odbędą się na stadionie w Seceminie.  

Radny Mariusz Adamczyk pytał czy na terenie gminy jest opracowany plan działań i są 

zabezpieczone odpowiednie narzędzia typu plandeki, wkrętarki i inne na wypadek wystąpienia 

kataklizmu tak jak to miało miejsce w sąsiednich gminach. 

Wójt odpowiedział, że w ramach zarzadzania kryzysowego została powołana Komisja i póki 

co zostały zakupione plandeki i drabiny. Zostanie też zakupiony drobny sprzęt potrzebny do 

podjęcia działań na wypadek wystąpienia kataklizmu. Dodał, iż jednostki OSP działające na 

terenie gminy są doposażone i gotowe do pojęcia działań na wypadek wystąpienia sytuacji 

kryzysowej.  

Przewodniczący Rady Dariusz Janus korzystając z okazji poprosił, aby jeżeli zajdzie taka 

potrzeba podjęto współpracę w temacie zorganizowania pomocy dla poszkodowanych przez 

kataklizm, który dotknął sąsiednie gminy. 

Pani Izabela Górecka sołtys Bichniowa pytała czy została powołana Komisja do szacowania 

strat poniesionych przez rolników i zgłosiła problem z liniami energetycznymi, które 

przebiegają przez jedną z posesji na terenie miejscowości Bichniów. Posesja jest 

niezamieszkała. Rosnąca tam roślinność jest bujna i przerasta linie energetyczne. 

Poinformowała, że podczas burz z wyładowaniami atmosferycznymi, czy silnym wiatrem 

często zdarza się, że linie te powodują, iż powstają braki w dostawie prądu co jest uciążliwe 

dla mieszkańców i grozi pożarem. Pani sołtys zgłosiła też braki w oświetleniu ulicznym 

sołectwa Bichniów. 
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Do wypowiedzi pani sołtys odniósł się Wójt i powiedział, że zorientuje się gdzie konkretnie jest 

zlokalizowany ten pustostan z zagrażającymi bezpieczeństwu liniami i gmina postara się ten 

problem rozwiązać jeżeli chodzi o roślinność. Natomiast jeżeli są to sprawy linii energetycznej 

zostanie to zgłoszone do odpowiednich służb firmy Tauron usuwających tego typu usterki. 

Radny Paweł Sobala zgłosił problem zapadniętych kręgów na drodze gminnej biegnącej  

przez łąki od Dąbia w kierunku Koniecpola, co utrudnia przejazd rolnikom do pól. 

Wójt odpowiedział, że droga ta była niedawno utwardzana, ale skoro jest problem  

z przejazdem to zostaną poczynione starania, aby tą drogę naprawić, zamontować nowe kręgi, 

które są w posiadaniu gminy. 

Ad. 8. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął V sesję Rady Gminy Secemin.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska           /-/ mgr Dariusz Janus 

 

 

 

 

 


